



TIME FOR OUTRAGE!



FROM
STÉPHANE
HESSEL'S
BEST-SELLER



arte
SOCIETY
70° HD

**AUTHORS AUTEURS**

Tony GATLIF

DIRECTOR RÉALISATEUR

Tony GATLIF

COPRODUCERS COPRODUCTEURS

Arte France – Crescendo Films

FORMAT FORMAT

70' - 2012 - HD

VERSIONS

English - German - French

Anglais - Allemand - Français

TERRITORIES TERRITOIRES

Worldwide

Monde

RIGHTS DROITS

TV, DVD, VOD, Non-theatrical

Rights, Internet

TV, DVD, VOD, Institutions, Internet

CONTACTS**Cédric Hazard**

T. +33 1 55 00 70 94

F. +33 1 55 00 80 64

c-hazard@artefrance.fr

Eran Kameya

T. +33 1 55 00 72 68

F. +33 1 55 00 78 77

e-kameya@artefrance.fr

Audrey Kamga

T. +33 1 55 00 70 81

F. +33 1 55 00 80 65

a-kamga@artefrance.fr

ARTE FRANCE

8, rue Marceau

92130 Issy-les-Moulineaux

France

TIME FOR OUTRAGE! **HD**

A poetic documentary that follows and explores Stephane Hessel's manifesto of the same name.

It is neither an interview nor a speech, but the portrait of a strong, politically committed man, who appears on screen in a film by Tony Gatlif.

From North African revolutions to angered Europeans, we travel through the present time, with a contemporary cinematographic vision. Stéphane Hessel arms us with the strength of his book and Tony Gatlif's directing extends the text through his vision.

INDIGNEZ-VOUS! **HD**

Un documentaire poétique qui suit et explore le manifeste éponyme de Stéphane Hessel.

Ce n'est ni une interview, ni un discours, mais le portrait d'un homme fort, engagé, qui apparaît à l'écran dans une réalisation de Tony Gatlif.

Des révoltes nord africaines aux indignés d'Europe, nous voyageons dans un temps instantané, avec une vision cinématographique actuelle. Stéphane Hessel nous arme des forces de son livre et la mise en scène de Tony Gatlif prolonge le texte à travers sa vision.

WWW.ARTEPRO.COM/SALES